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 Dagsorden Referat Aktion 
1. Referat fra sidste møde 

 
Godkendt  

2. Nyt fra AB (orienteringsbreve og 
månedsbalance fra AB) 
 

Den 01.04.2025 er Frederik Overby 
startet som projektleder i Team Teknik 
og Drift 
 
Den 01.05.2025 starter Lars Ole 
Markvardsen som projektmedarbejder 
i Team Teknik og Drift 

 

3. Info fra bestyrelsen Der opfordres til, at du såfremt, at du 
ikke får brugt dine sorte affaldsposer, 
ligger dem i vaskehuset ved de grønne 
poser således, at andre kan få glæde af 
dem. Dette både af hensyn til 
økonomien i afdelingen og miljøet som 
helhed. 

 

4. Ejendomsfunktionærens 
projekter i afdelingen 
 

Intet nyt  

5. 
 
 

Skovhuset Skovhuset kan i øjeblikket lejes af 
personer, der bor ved Arbejdernes 
Byggeforening. Vi har haft en episode, 
hvor en ungdomsfest gik helt amok, og 
de unge svinede både indendørs og i 
de omkringliggende haver. Der var 
ingen voksne til stede. 
 
 

Forslag stilles 
på 
førstkommen
de 
budgetmøde. 
Ved leje af 
Skovhuset, 
skal der være 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nøgle til skuret med grill skal efterses. 
Der skal separat nøgle til førstesalen i 
fælleshuset. 

en voksen 
tilstede. 
Lejen hæves 
for 
udefrakomm
ende med 
500,-kr 
Max 
udarbejder 
forslag og vi 
sender til 
kontoret 
 
Henrik 
kontakter 
Lasse 
angående 
nøgle til 
skuret og 
førstesalen 

6. AB projekter i afdelingen 
Parkeringsplads til 
campingvogne, trailere i Blåbær 

Der meldes ud fra kontoret, når 
pladserne er klar til brug. Der vil blive 
opkrævet et gebyr for leje af pladserne 
som pr. 1. januar 2025 udgør 127,- kr. 
pr. måned. Beløbet indeksreguleres 
hvert år pr. 1. januar efter 
nettoprisindekset. 
 

Henrik 
kontakter HP 
for at høre 
hvornår 
pladsen er 
klar. 

7. Ønsker til det kommende 
budgetår (indsendes til AB af 
afdelingsbestyrelsen inden 1. 
april) 

Der er fra afdelingsbestyrelsens side 
fremsat et ønske om at afsætte 7.400,-
kr. til beboeraktiviteter i oplæg til 
budgettet for 2026 

 

8. Beboeraktiviteter Fællesspisning d.11/4-25 
Evaluering: 
Der var kun godt at sige om 
arrangementet. Der var 17 tilmeldte.  
Der vil til næste fællesspisning kunne 
købes drikkevarer. 
 
Næste fællesspisning vil være Sankt 
Hans.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Vi vil holde det lørdag den 21.06.2025 i 
Skovhuset. Der vil være bål ved 
Tyttebærhusenes bålplads. 
Indbydelse kommer senere. 
Vi bestræber os på at der bliver 4 
fællesspisninger om året + en udflugt. 
 
Vi undersøger om det kan blive en 
juletur i år. 
 
 
 
 
Sundhed og fællesskab 
Der er indenfor sektoren gennemført 
en række undersøgelser, der 
konkluderer, at sundhedstilstanden 
blandt os, der bor i almene boliger, er 
en del lavere end for resten af 
befolkningen. Nogle steder har man 
prøvet at arbejde med sundhed og  
fællesskab med gode resultater. 
Kunne det være et projekt - måske i et 
samarbejde på Arendalsvej med AAB? 
 

 
 
 
 
 
 
 
Jane 
undersøger 
muligheder 
for 
julemarkeder. 
 
 
Max retter 
henvendelse 
til projekt- 
leder Mia 
Butler fra 
Boligsocial 
Helhedsplan 
Silkeborg, for 
at høre 
nærmere 
omkring 
aktiviteterne 
på Arendals-
vej og om 
muligheden 
for et 
samarbejde 
på områder i 
relation til 
emnet.  

 Facebook 
 

Hvem håndterer sprogbrug på siden, 
og hvordan vi håndterer chikane og 
mobning. 
 

Vi opfordrer 
til, at der 
skrives pænt 
til og om 
hinanden.  

9. Næste møde dato og emner 
 

13/5 kl.18.30  



10. Eventuelt 
 

Der er store roser til Anna som står for 
driften af Genbrugslokalet i vaskehuset 
i Blåbærhusene. Tak for det, det ser 
godt ud når det er pænt og ryddeligt. 

 

 
 


